
PROTOKÓŁ 

Z POSIEDZENIA WSPÓLNEGO KOMISJI STAŁYCH RADY MIEJSKIEJ 

Z DNIA 12 GRUDNIA 2023 ROKU 

 

W posiedzeniu wspólnych komisji stałych udział wzięło 14 Radnych. 

Nieobecny Radny Tadeusz Szczepański.  

Na protokólanta posiedzenia wybrano Radego Dariusza Chojnackiego. 

Posiedzenie miało na celu omówienie projektów uchwał na LXXVII sesję RM zaplanowaną 

na dzień 15 grudnia 2023 r.   

Omówiono projekty uchwał (wg ustalonego porządku obrad).  

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu  Gmin Solec Kujawski na 2024 

rok. 

Uchwałę omówiono na wcześniejszym posiedzeniu wspólnym komisji stałych w dniu 

28.11.2023 r.   

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2023-2043. 

Uchwałę omówiono na wcześniejszym posiedzeniu wspólnym komisji stałych w dniu 

28.11.2023 r.  

Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy 

finansowej na prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji pojazdów w siedzibie 

Urzędu Miejskiego w Solcu Kujawskim. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Magdalena Rudna – Plewa -  Sekretarz Gminy Solec 

Kujawski 

Pytanie zadał Radny Adam Michalak. Z czego wynika różnica w kwotach.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Magdalena Rudna - Plewa. Różnica wynika z podniesienia 

średniej krajowej. 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej na rzecz Miasta Bydgoszcz na 2024 rok. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Justyna Żebrowska Dudek – Dyrektor WSO. 

Pytań nie zadano. 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu ,, ul. Ks. Piotra Skargi – ul. Targowa’’ w 

Solcu Kujawskim. 



Projekt uchwały zreferowała Pani Anna Kwiatkowska - Kierownik Biura Planowania 

Przestrzennego. 

Pytanie zadał Radny Andrzej Bąbka. Jak daleko sięga nowa lokalizacja planu. 

Odpowiedziała Pani Anna Kwiatkowska omawiając dokładnie okazaną mapę planu. 

Ad.8 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  terenu ,, Powstańców – teren południowo – wschodni 

część I’’ w  Solcu Kujawskim.  

Projekt uchwały zreferowała Pani Anna Kwiatkowska - Kierownik Biura Planowania 

Przestrzennego. 

Kolejne pytanie zadał Radny Tomasz Pacek - z jakich funduszy będzie realizowana 

inwestycja budowy kaplicy i czy będzie naprawiany płot wokół cmentarza. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Anna Kwiatkowska. Cała inwestycja będzie finansowana przez 

prywatnego sponsora. 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu ,,Powstańców – teren południowo wschodni 

część II’’ w Solcu Kujawskim. 

Pytanie zadał Radny Tomasz Pacek. Ile terenu w tym planie zajmuje teren leśny. 

Dokładnej odpowiedzi udzieliła Pani Anna Kwiatkowska. 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu 

powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Solcu 

Kujawskim. 

Uchwałę przedstawiła Pani Magdalena Rudna - Plewa - Sekretarz Gminy Solec Kujawskim. 

Pytanie zadała Radna Beata Kołota - Czy projekt uchwały był konsultowany z Radcą 

Prawnym. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Magdalena Rudna - Plewa - Sekretarz Gminy Solec Kujawski. Tak 

był konsultowany z Radcą Prawnym. 

Ad. 11 Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim. 

Punktem tym zajął się Pan Bartłomiej Czaki - Przewodniczący Rady Miejskiej. Omówił 

kolejność odczytywania planów oraz przedstawił kto przedstawi te plany podczas sesji RM. 

Pytań nie zadano. 

                                                                                            Protokólant posiedzenia 

                                                                                                    Dariusz Chojnacki 

 

  


